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Abstract (en)
The tool has a drive arrangement (11) arranged in a housing (10) and provided for driving a tool holder around a drive axis. A main handle (13) is
arranged at an end turned away from the holder and extends transverse to the drive axis. A decoupling device (14) is provided for partial vibration-
and oscillation decoupling of the handle from the drive arrangement. A retainer attaches an additional handle (23) to the main handle, where the
additional handle is decoupled by the decoupling device. The decoupling device and a vibration damper are accommodated in a damping unit.

Abstract (de)
Eine Elektrowerkzeugmaschine weist eine Entkopplungseinrichtung (14) zur zumindest teilweisen Schwingungsentkopplung zwischen
Haupthandgriff (13) und Antriebsanordnung zum Antrieb einer Werkzeugaufnahme auf. Eine Aufnahme zur Anbringung eines Zusatzhandgriffs (23)
ist ebenfalls vorgesehen. Diese Aufnahme ist am Haupthandgriff (13) vorgesehen, so dass der Zusatzhandgriff über die Entkopplungseinrichtung
(14) ebenfalls entkoppelt ist. Dadurch wird eine erhöhte Vibrationsdämpfung auch bei Verwendung eines Zusatzhandgriffs und für diesen
Zusatzhandgriff gewährleistet.
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